
Zápisnica 
z 9. zasadnutia Obecného zastupiteľstva Obce Krásna Lúka 

konaného dňa 11.03.2016 
___________________________________________________________________________ 
 
Prítomní:   Štefan Bujňák, starosta obce 

Poslanci :  Ing. Jana Kandráčová 

  Ing. Dušan Matija 

  Ing. Ján Štieber 

Vladimír Bača 

Ing. Jozef Novysedlák 

Peter Kandráč 

Ing. Marcela Bujňáková 

PROGRAM : 

1. Otvorenie zasadnutia. 

2. Voľba zapisovateľa a  overovateľov zápisnice. 

3. Schválenie navrhovaného programu. 

4. Kontrola uznesenia z predchádzajúceho zasadnutia.  

5. Výsledky volieb do NRSR. 

6. Rozpočtové opatrenia č. 10/2015. č. 1/2016. 

7. Informácie ohľadom projektov: 

- Rekonštrukcia miestnych komunikácií. 

- Detské ihrisko. 

- Tržnica. 

- Kanalizácia. 

8. Informácia o zamestnávaní občanov podľa zákona č. 5/2004 v znení neskorších 

predpisov. 

9. Informácia ohľadom prístupovej komunikácie Bajerovská (cesta popod Čiernu 

horu – podnet Vojenských lesov a majetkov SR) 

10. Informácia ohľadom vývozu TKO.  

11. Diskusia. 

12. Návrh na uznesenie. 

13. Záver. 

 
 



K bodu 1. Otvorenie zasadnutia 

Rokovanie OZ otvoril Štefan Bujňák, starosta obce. Privítal všetkých prítomných. 

Starosta konštatoval, že počet prítomných poslancov je 7 a OZ bude uznášania schopné. 

 

K bodu 2. Voľba zapisovateľa a overovateľov zápisnice. 

Overovatelia zápisnice: Ing. Jozef Novysedlák  a Vladimír Bača 

Zapisovateľka: Mgr. Mária Bujňáková 

 

Návrh na uznesenie č. 89: 

OZ schvaľuje: 

Overovateľov zápisnice: Ing. Jozefa Novysedláka a Vladimíra Baču 

Zapisovateľa: Mgr. Máriu Bujňákovú 

Hlasovanie: za: 7 poslanci - Ing. Jana Kandráčová, Ing. Dušan Matija,  Vladimír Bača, Ing. 

Ján Štieber, Peter Kandráč, Ing. Jozef Novysedlák. Ing. Marcela Bujňáková 

proti : 0 poslancov 

 

 

K bodu 3. Schválenie navrhovaného programu. 

  

Poslanci OZ schválili navrhovaný program.  

 

 

Hlasovanie: za program:  7 poslanci - Ing. Jana Kandráčová, Ing. Dušan Matija, Vladimír 

Bača, Peter Kandráč, Ing. Ján Štieber, Ing. Jozef Novysedlák, Ing. Marcela Bujňáková 

proti : 0 poslancov 

 

 
K bodu 4. Kontrola uznesenia z predchádzajúceho zasadnutia. 
 

Starosta obce predniesol uznesenia z predchádzajúceho zasadnutia OZ. 

 

Návrh na uznesenie č. 90: 

Poslanci OZ berú na vedomie kontrolu uznesení z predchádzajúceho zasadnutia. 



 

Hlasovanie:  za: 7 poslanci - Ing. Jana Kandráčová, Ing.Dušan Matija, Vladimír Bača, Peter 

Kandráč, Ing. Ján Štieber, Ing. Jozef Novysedlák, Ing. Marcela Bujňáková 

proti : 0 poslancov 

 

K bodu 5. Výsledky volieb do NRSR. 

 

Starosta obce oboznámil poslancov OZ s výsledkami volieb do NRSR v našej obci: 

Strana TIP – 4 hlasy, SMS – 1 hlas, OĽANO-NOVA – 25 hlasov, Demokrati Slovenska – 2 

hlasy, SME RODINA – 10 hlasov, Strana zelených Slovenska – 1 hlas, MOST-HÍD – 4 hlasy, 

Slovenská národná strana – 40 hlasov, Komunistická strana Slovenska – 2hlasy, SDKU-DS . 

1 hlas. SMETR – 144 hlasov, KDH – 58 hlasov, Slovenská občianska koalícia – 1 hlas, 

Kotleba –Ľudová strana Naše Slovensko – 25 hlasov, SIEŤ – 26 hlasov, Priama demokracia – 

1 hlas, Sloboda a Solidarita – 13 hlasov.  

 

Návrh na uznesenie č. 91: 

Poslanci OZ berú na vedomie výsledky volieb do NRSR v obci Krásna Lúka. 

  

Hlasovanie:   za: 7 poslanci - Ing. Jana Kandráčová, Ing. Dušan Matija, Vladimír 

Bača, Ing. Ján Štieber, Peter Kandráč, Ing. Jozef Novysedlák, Ing. Marcela Bujňáková 

proti : 0 poslancov 

 

 

K bodu 6. Rozpočtové opatrenia č. 10/2015. ,č. 1/2016. 

Starosta obce upovedomil poslancov OZ s  rozpočtovým opatrením č. 10/2015 zo dňa 
31.12.2015, kde bol rozpočet upravený tak v príjmovej, ako aj vo výdajovej časti bez zmeny 
rozpočtu. Toto opatrenie schválil starosta obce. Taktiež rozpočtové opatrenie č. 1/2016 sa 
týka úpravy rozpočtu na úseku preneseného výkonu v oblasti školstva, kde bol upravený 
rozpočet na základe oznámenie Ministerstva školstva. Bol navýšený rozpočet  v príjmovej 
časti obce a vo výdajovej časti rozpočtovej organizácie ZŠ v sume 4 334,- €. Rozpočtové 
opatrenie č. 1/2016 v rámci rozpočtovej organizácie ZŠ sa týkalo navýšenie rozpočtu 
v príjmovej oblasti o vlastné príjmy školy v celkovej sume 6 465,06 €.  

 

 

 



 

Návrh na uznesenie č. 92: 

Poslanci OZ berú na vedomie rozpočtové opatrenie č.10/2015 a rozpočtové opatrenie č. 

1/2016. 

  

Hlasovanie: :   za: 7 poslanci Ing. Jana Kandráčová, Ing. Dušan Matija, Vladimír 

Bača, Ing.Ján Štieber,  Peter Kandráč, Ing. Jozef Novysedlák, Ing. Marcela Bujňáková 

proti : 0 poslancov 
 
 

Návrh na uznesenie č. 93: 

Poslanci OZ schvaľujú rozpočtové opatrenie č.1/2016 na úseku rozpočtovej organizácie – ZŠ. 

 

Hlasovanie: :   za: 7 poslanci Ing. Jana Kandráčová, Ing. Dušan Matija, Vladimír 

Bača, Ing.Ján Štieber,  Peter Kandráč, Ing. Jozef Novysedlák, Ing. Marcela Bujňáková 

proti : 0 poslancov 
 
K bodu 7. Informácie ohľadom projektov ,,Rekonštrukcia miestnych komunikácií, 
Detské ihrisko, Tržnica a Kanalizácia.“ 
 
Starosta obce oboznámil poslancov OZ so situáciou pri spracovávaní daných projektov: 
Projekt ,,Rekonštrukcia miestnych komunikácií“- už bola zaslaná žiadosť v súlade s výzvou, 
prebehlo už verejné obstarávanie. Na danú stavbu bola vydané už aj stavebné povolenie. 
Projekt ,,Detské ihrisko“ – prebehlo verejné obstarávanie – zvíťazila firma INTERBAU. 
Žiadosť už bola zaslaná v súlade s výzvou. 
Projekt ,,Tržnica“ – taktiež už prebehlo verejné obstarávanie, zvíťazila firma EKOSVIP. 
,,Kanalizácia obce Krásna Lúka“ – starosta obce podal žiadosť na VVaK na dofinancovanie 
dobudovania kanalizácie. VVaK súhlasia s dofinancovaním kanalizácie za podmienok, že 
obec danú stavbu odpredá VVaK za 1,-€ a taktiež poslanci budú súhlasiť so zriadením 
vecného bremena na obecných pozemkoch bezodplatne. Momentálne sa kompletizuje celá 
dokumentácia stavby od r. 1992 a robia sa aj nové merania. 
 
Návrh na uznesenie č. 94: 

Poslanci OZ berú na vedomie informácie ohľadom projektov Rekonštrukcia miestnych 

komunikácií, Detské ihrisko a Tržnica. 

 

Hlasovanie: :   za: 7 poslanci Ing. Jana Kandráčová, Ing. Dušan Matija, Vladimír 

Bača, Ing.Ján Štieber,  Peter Kandráč, Ing. Jozef Novysedlák, Ing. Marcela Bujňáková 

proti : 0 poslancov 
 
 



Návrh na uznesenie č. 95: 

Poslanci OZ schvaľujú odpredaj existujúce časti kanalizácie  Východoslovenskej vodárenskej 

spoločnosti za 1,- €. 

 

Hlasovanie: :   za: 7 poslanci Ing. Jana Kandráčová, Ing. Dušan Matija, Vladimír 

Bača, Ing.Ján Štieber,  Peter Kandráč, Ing. Jozef Novysedlák, Ing. Marcela Bujňáková 

proti : 0 poslancov 
 
 

Návrh na uznesenie č. 96: 

Poslanci OZ súhlasia so zriadením vecného bremena na obecných pozemkoch, cez ktoré vedie 

kanalizácia bezodplatne. 

 

Hlasovanie: :   za: 7 poslanci Ing. Jana Kandráčová, Ing. Dušan Matija, Vladimír 

Bača, Ing.Ján Štieber,  Peter Kandráč, Ing. Jozef Novysedlák, Ing. Marcela Bujňáková 

proti : 0 poslancov 
 
 

Návrh na uznesenie č. 97: 

Poslanci OZ schvaľujú z dôvodu osobitného zreteľa zámer previesť majetok kupujúcemu – 

Východoslovenskej vodárenskej spoločnosti. 

 

Hlasovanie: :   za: 7 poslanci Ing. Jana Kandráčová, Ing. Dušan Matija, Vladimír 

Bača, Ing.Ján Štieber,  Peter Kandráč, Ing. Jozef Novysedlák, Ing. Marcela Bujňáková 

proti : 0 poslancov 
 
 
 
 
K bodu 8. Informácia o zamestnávaní občanov podľa zákona č. 5/2004 v znení 
neskorších predpisov. 
 
Starosta obce informoval poslancov OZ so zámerom zamestnať 8 ľudí podľa § 54 zákona 
5/2004 v rámci národného projektu ,,Šanca na zamestnanie“.  
 
 
Návrh na uznesenie č. 98: 

Poslanci OZ berú na vedomie informáciu o podaní žiadosti v rámci národného projektu 

,,Šanca na zamestnanie.“. 

 



Hlasovanie: :   za: 7 poslanci Ing. Jana Kandráčová, Ing. Dušan Matija, Vladimír 

Bača, Ing.Ján Štieber,  Peter Kandráč, Ing. Jozef Novysedlák, Ing. Marcela Bujňáková 

proti : 0 poslancov 
 
 
K bodu 9. Informácia ohľadom prístupovej komunikácie Bajerovská (cesta popod 
Čiernu horu . podnet Vojenských lesov a majetkov SR). 
 
Starosta obce predniesol poslancom OZ  požiadavku Vojenských lesov a majetkov SR na 
vytvorenie cesty popod Čiernu horu až ku Polome. Poslanci nesúhlasia s vytvorením danej 
cesty, uložili starostovi obce osloviť starostov dotknutých obcí . Bajeroviec a Polomy, aby 
prehodnotili danú situáciu. Zastavajú však názor, aby táto cesta nebola vytvorená z dôvodu 
zvýšenej ťažbe dreva. 
 
Návrh na uznesenie č. 99: 

Poslanci OZ ukladajú starostovi obce osloviť starostov z obcí Bajerovce a Poloma 

a prehodnotiť požiadavku Vojenských lesov a majetkov SR na výstavbu cesty popod Čiernu 

horu. 

 

Hlasovanie: :   za: 7 poslanci Ing. Jana Kandráčová, Ing. Dušan Matija, Vladimír 

Bača, Ing.Ján Štieber,  Peter Kandráč, Ing. Jozef Novysedlák, Ing. Marcela Bujňáková 

proti : 0 poslancov 
 
 
 
K bodu 10. Informácia ohľadom vývozu TKO. 
 
Starosta obce informoval poslancov OZ o realizácii centrálneho verejného obstarávania, kde 
Obec Torysa ako objednávateľ použila postup verejnej súťaže nadlimitnej zákazky ,,Služby 
v oblasti nakladania s komunálnymi odpadmi.“ Výsledkom verejného obstarávania by malo 
byť podpísanie rámcovej dohody s firmou Brantner Nova, s. r. o., ktorá zvíťazila. Predmetom 
Rámcovej dohody by malo byť poskytovanie služieb spojených so zberom a odvozom 
komunálneho odpadu, objemového odpadu prípadne stavebného odpadu z veľkoobjemových 
kontajnerov, zneškodňovanie odpadu, odvoz a zneškodňovanie vytriedených odpadkov 
z domácnosti s obsahom škodlivín a elektroodpadu, zber, preprava, triedenie a zneškodnenie 
triedeného zberu plastov a ďalších dohodnutých činností. 
Poslanci berú danú informáciu na vedomie, no ukladajú starostovi obce upozorniť firmu 
Brantner, s.r.o. na problém s odkladaním popolníc po zbere TKO, kedy pracovníci firmy tieto 
popolnice nedávajú na miesto, ale nechávajú ich na chodníkoch a sú sťažnosti aj zo strany 
občanov. 
 
Návrh na uznesenie č. 100: 

Poslanci OZ berú na vedomie informácie ohľadom vývozu TKO, kde víťazom verejného 

obstarávanie je firma Brantner Nova, s.r.o. 



 

Hlasovanie: :   za: 7 poslanci Ing. Jana Kandráčová, Ing. Dušan Matija, Vladimír 

Bača, Ing.Ján Štieber,  Peter Kandráč, Ing. Jozef Novysedlák, Ing. Marcela Bujňáková 

proti : 0 poslancov 
 
 
 
Návrh na uznesenie č. 101 

Poslanci OZ ukladajú starostovi obce osloviť vedenie firmy Brantner Nova, s.r.o. a upozorniť 

ho na problém s odkladaním popolníc po zbere TKO. 

 

Hlasovanie: :   za: 7 poslanci Ing. Jana Kandráčová, Ing. Dušan Matija, Vladimír 

Bača, Ing.Ján Štieber,  Peter Kandráč, Ing. Jozef Novysedlák, Ing. Marcela Bujňáková 

proti : 0 poslancov 
 
 

 
 

K bodu 11. Diskusia. 

 Zasadnutie OZ sa zúčastil aj p. Jozef Novysedlák z radu občanov obce, ktorý chcel upozorniť 

na nezákonný výrub drevín v lokalite ,,Medzi hurami“, kde došlo k výrubu jedličky. Dal na 

zváženie poslancom OZ, či táto lokalita sa nedá vysporiadať cez jednoduché pozemkové 

úpravy a taktiež zvážiť vytvorenie spoločenstva vlastníkov pozemkov. 

 Taktiež starosta obce upovedomil poslancov OZ na nezákonný výrub drevín v lokalite 

,,Pastyrska“, kde to na obec oznámil  anonym. Tento nezákonný výrub už bol ohlásený aj na 

políciu, ktorá už začala vyšetrovanie. Poslanec OZ Ing. Dušan Matija upozorniť aj na zvýšený 

výrub porastov v lokalite Čeršľa. Zasadnutie sa taktiež zúčastnil p. Peter Štieber, ktorý tiež 

upozorňoval na výrub drevín. Vyzval poslancov ako aj starostu obce, aby informovali 

občanov prostredníctvom miestneho rozhlasu o daných problémoch, ako aj upozorniť na 

vypaľovanie trávy v jarnom období, aby sa tak predišlo nebezpečenstvu požiaru. Poslanci OZ 

to pokladajú za dosť závažný problém a ukladajú starostovi obce vyhlásiť miestnym 

rozhlasom problémy ohľadom nezákonného výrubu drevín, ako aj upozorniť na vypaľovanie 

trávy v jarnom období. 

Starosta obce  oboznámil poslancov OZ aj s pokračovaním jednoduchých pozemkových úprav 

v lokalite ,,Pod krížom“, kde už je zverejnená vyhláška ako aj predbežný plán stavebných 

pozemkov. Poslanci schvaľujú aj predbežnú cenu za 1 m2  v sume 5,- €. 



Starosta obce dal na zváženie poslancom OZ, či by nebolo vhodné odovzdať ďakovný list, 

ako aj vecný dar p. Monike Kandráčovej pri  príležitosti jej životného jubilea – 60 rokov 

života. Poslanci s daným návrhom súhlasia. 

Poslanec Ing. Ján Štieber  upozornil poslancov, že už na predchádzajúcich zasadnutiach 

prejednávali vydanie občastníka obce Krásna Lúka. Vydanie tohto občastníka si zobrala na 

zodpovednosť poslankyňa Ing. Marcela Bujňáková, ktorej poslanci môžu zasielam námety do 

15.04.2015.  

Statosta  obce taktiež informoval poslancov OZ na problém signálu mobilných operátorov. 

Informoval sa u jednotlivých mobilných operátorov, no neuspel. Odporúčali mu podať 

reklamáciu. Poslanci uložili starostovi obce spojiť sa aj s okolitými obcami, ktoré majú ten 

istý problém a spoločne podať petíciu na zvýšenie signálu. 

 

Návrh na uznesenie č. 102: 

Poslanci OZ berú na vedomie informácie ohľadom nezákonného výrubu drevín v obci Krásna 

Lúka. 

Hlasovanie:  za: 7 poslanci Ing. Jana Kandráčová, Ing. Dušan Matija, Vladimír Bača,  Ing.   

Ján Štieber,  Peter Kandráč, Ing. Jozef Novysedlák, Ing. Marcela Bujňáková 

proti : 0 poslancov 

 

Návrh na uznesenie č. 103: 

Poslanci OZ ukladajú starostovi obce vyhlásiť v miestnom rozhlase problémy ohľadom 

výrubu drevín v lokalite Pastyrska, Medzi hurami a Čeršľa, ako aj upozorniť občanov na 

vypaľovanie trávy v jarnom období. 

Hlasovanie:  za: 7 poslanci Ing. Jana Kandráčová, Ing. Dušan Matija, Vladimír Bača,  Ing.   

Ján Štieber,  Peter Kandráč, Ing. Jozef Novysedlák, Ing. Marcela Bujňáková 

proti : 0 poslancov 

 

Návrh na uznesenie č. 104: 

Poslanci OZ berú na vedomie informácie ohľadom jednoduchých pozemkových úprav 

v lokalite ,,Pod krížom“ a schvaľujú cenu za 1 m2 na sumu 5,- €. 

Hlasovanie:  za: 7 poslanci Ing. Jana Kandráčová, Ing. Dušan Matija, Vladimír Bača,  Ing.   

Ján Štieber,  Peter Kandráč, Ing. Jozef Novysedlák, Ing. Marcela Bujňáková 

proti : 0 poslancov 

 



Návrh na uznesenie č. 105: 

Poslanci OZ schvaľujú odovzdanie ďakovného listu, ako aj vecného daru p. Monike 

Kandráčovej pri príležitosti jej životného jubilea – 60 rokov života.  

Hlasovanie:  za: 7 poslanci Ing. Jana Kandráčová, Ing. Dušan Matija, Vladimír Bača,  Ing.   

Ján Štieber,  Peter Kandráč, Ing. Jozef Novysedlák, Ing. Marcela Bujňáková 

proti : 0 poslancov 

 

Návrh na uznesenie č. 106: 

Poslanci OZ schvaľujú vydávanie občastníka obce Krásna Lúka a určujú osobu zodpovednú 

za jeho vydanie – Ing. Marcelu Bujňákovú. 

 

 

Návrh na uznesenie č. 107: 

Poslanci OZ ukladajú starostovi obce osloviť starostov okolitých obcí a spísať petície na 

zlepšenie signálu u mobilných operátorov. 

Hlasovanie:  za: 7 poslanci Ing. Jana Kandráčová, Ing. Dušan Matija, Vladimír Bača,  Ing.   

Ján Štieber,  Peter Kandráč, Ing. Jozef Novysedlák, Ing. Marcela Bujňáková 

proti : 0 poslancov 

 

 

K bodu 12: Návrh na uznesenie. 

 

Mgr. Mária Bujňáková  predniesla návrhy na uznesenia podľa jednotlivých bodov. 

Hlasovanie:   za: 7 poslanci Ing. Jana Kandráčová, Ing. Dušan Matija, Vladimír Bača, 

Ing. Ján Štieber, Peter Kandráč, Ing. Jozef Novysedlák, Ing. Marcela Bujňáková 

Proti: 0 

 

K dobu 13: Záver. 

Starosta poďakoval všetkým za účasť a ukončil zasadnutie OZ. 

Zasadnutie OZ bolo ukončené o 21.00 h. 

 

Zapísal/(a): Mgr. Mária Bujňáková  

.................................................... 

   Štefan Bujňák, starosta obce 



 

 

Overovatelia: 

Ing. Jozef Novysedlák    .................................................... 

 

Vladimír Bača          .................................................... 

 

 

 

 

 

 

 
 
 
 
 

 
 


